
Na slovíčko s panem starostou…

Blíží se závěr roku a to je čas k hodnocení činnosti v roce 2020.
Je to zvláštní rok, dvě vlny COVID-19 způsobily, že kultura, sport, život ve společenských organizacích
včetně řady služeb ustal. Město pocítilo propad hospodářských výsledků státu v rozpočtovém určení
daní, kdy jsme neobdrželi kolem 10 milionů korun. Bylo nutné přibrzdit investice a opravy městského
majetku.
Přes všechny nesnáze jsme v letošním roce opravili střechu na budově č. 11 v Kasárnách za 1,6 milionů
korun. Byla provedena demolice 2 objektů v zámeckém areálu za 2,6 milionu korun a bude zde vybu‐

dováno parkoviště. Provedli jsme i demolici MŠ u pošty a přístřešku budovy č. 20 v Kasárnách. Zde vznikne parkovací
prostor pro MŠ, dům dětí a fitcentrum.
Letos jsme dokončili přístupovou cestu ke kapli pod Starým hradem včetně parkovacích ploch.
Zámecké vinařství oživilo kopec od července do září pravidelnou ochutnávkou vín.
Největší akcí byla cyklostezka Strážnická po Syrovínku. Celkový náklad včetně osvětlení je necelých 5 milionů korun.
Do konce roku ještě dokončíme opravu stoky v Barákách, která odvádí dešťové vody.
Letos bylo investováno i do MŠ I. Byly obnoveny nové chodníky, terasy, bylo zbudováno parkoviště v MŠ i před ní. Bylo po‐
staveno nové oplocení MŠ.
Vlivem nouzových stavů byla omezena i činnost úřadu, a tak Vám chci poděkovat za pochopení.
V letošním roce muselo být zrušeno téměř vše, co v oblasti sportu, kultury a společenského dění bylo ve městě běžné.
Na závěr Vám chci popřát klidné svátky vánoční a hodně zdraví a pohody v roce 2021.

Děkuji za rozhovor

Zpravodaj města Bzenec I 15. prosince 2020



2

Téměř celý letošní rok s sebou nese mnohá omezení, která se dotýkají všech povinností i radostí každodenního života.
Všechny z nás zasáhly okolnosti kolem pandemie COVID-19. Mnoho našich aktivit jsmemuseli utlumit, jiné se zase naučit.
Problémy se zvládnutím pandemie nejvíc dopadají na naše zdravotníky. Velmi si vážím jejich práce a nasazení. Beze sporu
jim za to patří velký dík. Sama jsem se snažila pomáhat. Sháněla jsem roušky, ochranné štíty a zdravé potraviny. Děkuji
všem, kteří také jakkoli pomáhali a hlavně se chovali zodpovědně a ohleduplně k ostatním.

Ve stínu pandemie ovšem kauzy i projekty pokračují dál. Pro náš region nejdůležitější kauza, ochrana zdroje pitné vody
a těžba štěrkopísků u Uherského Ostrohu, zaznamenala několik změn. Byly podány čtyři žaloby, na základě kterých soud
zatím rozhodl o zrušení dobývacího prostoru a báňský úřad musí celou věc znovu projednat. Soud nevzal jako účastníky
řízení všechny obce, proto byla k Nejvyššímu správnímu soudu podána kasační stížnost. Nebezpečí stále není zažehnáno.

Také přípravy na dálnici D55 (nynější R55) se daly do pohybu. V září byla zahájena stavba úseku Babice - Staré Město
a v příštím roce bude stavba pokračovat až do Moravského Písku. Další úseky v našem regionu budou zahájeny v r. 2022
a později. Velmi mě potěšilo, že se městu Hodonín podařilo úspěšně projednat stavbu lávky u ZOO, jelikož jsme na projektu
spolupracovali. Je sice povolena jako stavba dočasná, ale už příští rok po ní můžeme chodit nebo jezdit na kole! Dále probí‐
hají přípravy stavby kruhové křižovatky na Pánově.

Využívám všechmožných příležitostí, aby významné stavby a problémy našeho regionu byly řešeny a byly na ně i finance.
V hledání těchto příležitostí budu pokračovat i v roli zastupitelky Jihomoravského kraje. Dovolte mi poděkovat Vám všem,
kteří jste mne svým hlasem podpořili ve volbách do kraje.

Nyní se blíží čas Vánoc, svátků klidu, pokoje a sounáležitosti. Snad vánoční atmosféra překryje tu, která je tu s námi celý
rok. Přeji Vám, ať prožijete tento čas v kruhu rodinném a hlavně ve zdraví.

Věřím, že rok 2021 bude alespoň o kapku lepší!
Ing. Bc. Anna Hubáčková, senátorka za Hodonínsko
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Z usnesení z 35. schůze
Rady města Bzenec
konané dne 10. 8. 2020
Rada města:
• Bere na vědomí:
informace starosty o:
- jednání s bezpečnostní agenturou ve
věci jejího využití v našem městě

- jednání s VaK Hodonín, a.s.
- jednání v nemocnici Kyjov

Informace tajemníka MěÚ o:
- pohovoru s uchazečkami na vedoucí
ekonomického odboru, který bude ve
čtvrtek 13.08.2020

- doporučení, aby se k demolici bytové‐
ho domu přiléhajícího ke knihovně rea‐
lizovalo podřezání budovy alespoň
z této stavby (od ulice Krátká)

- požadavku pracovnice knihovny poká‐
cet vrbu, která roste ve dvorním traktu
– stíní a kořeny začínají narušovat
stavbu

- potřebě řešit situaci na hřbitově:
- opravit ujíždějící část komunikace
v pravé straně předmostí – odtrhla se
opěrná zídka, která nebyla v dosta‐
tečné hloubce

- dokončit očištění a nátěr mostovky
- opravit hlavní bránu včetně jejího
nátěru

- podřezat a izolovat sloupy, na kterých
je zavěšena vstupní brána a opravit
zvlhlou opadávající omítku při vstupu

- Informace firmy EKO-KOM, a.s.
o množství odpadů z obalů, které naše
město vytřídilo v období 01.04. –
30.06.2020 a předalo k využití. Odmě‐
na celkem je 139.799,96 Kč.

- Navýšení cen obědů od firmy SCOLA‐
REST – zařízení školního stravování
spol. s r.o. (školní restaurace,
Olšovská 1428, Bzenec), a to od
01.09.2020 – nová cena 62,- Kč/obě‐
dové menu (polévka, hlavní jídlo) vč.
zákonné sazby DPH, a to s platností od
01.09.2020

• Schvaluje:
- Uzavření Veřejnoprávní smlouvy o po‐
skytnutí dotace z rozpočtu města
Bzenec č. 405/2020 mezi městem
Bzenec a spolkem Zdislava Veselí, z.ú.
Veselí nad Moravou, a to ve výši
40.000,- Kč na účely uvedené v žádosti
č.j.: 20/00650/MIST ze dne
29.01.2020.

- Výpůjčku techniky mezi městem
Bzenec a Službami města Bzence, pří‐
spěvkovou organizací (Kasárna 500,
Bzenec). Předmětem jsou štěpkovač

a fréza v majetku města Bzenec po‐
řízené s dotací SZIF.

- Složení výběrové komise pro vyhodno‐
cení přihlášek podaných ve výběrovém
řízení na pracovní místo „Vedoucí eko‐
nomického odboru“ takto: p. Pavel
Čejka, Ing. Lenka Presová a Ing. Zuza‐
na Švajdová.

- Nabídku firmy STAVOSPOJ s.r.o. Vno‐
rovy na odvodnění prostoru před
trafostanicí na ul. Písecká za cenu
60.000,- Kč. Jedná se o provedení 25
bm protlaku PE DN 150, zabudování
odvodňovacího žlabu včetně uvedení
komunikace do původního stavu.

- Zakoupení 6 ks laviček (historický typ),
které budou instalovány v horním zá‐
meckém parku.

•Neschvaluje:
- Spolupráci s firmou JRK Česká repub‐
lika s.r.o. Praha 1 – poradenská čin‐
nost

Z usnesení z 36. schůze
Rady města Bzenec
konané dne 14. 8. 2020
Rada města:
• Schvaluje:
- Výsledky výběru dodavatele na akci
„Komplexní pojištění města Bzenec
a jeho organizaci“ a rozhodla o přijetí
nejvhodnější nabídky, tedy nabídky
České podnikatelské pojišťovny ve
výši 1.999.424 Kč. S touto firmou bu‐
dou uzavřeny pojistné smlouvy.

Z usnesení z 37. schůze
Rady města Bzenec
konané dne 31. 8. 2020
Rada města:
• Schvaluje:
- Dodatek č. 2 Kolektivní smlouvy ze
dne 04.12.2018 -na jeden oběd po‐
skytne město příspěvek z provozních
prostředků ve výši 18,- Kč a ze sociální‐
ho fondu příspěvek ve výši 23,- Kč; na
jednu poukázku poskytne příspěvek
z provozních prostředků ve výši 20,- Kč
a ze sociálního fondu příspěvek ve výši
26,- Kč. Tento dodatek nabývá účin‐
nosti dne 01.09.2020.

- Uzavření Smlouvy o dílo č. 330690104
uzavřené mezi městem Bzenec a fir‐
mou ELTODO OSVĚTLENÍ, s.r.o. Praha
4 na akci „Bzenec – rozšíření veřejné‐
ho osvětlení v ulici Rumunská“. Cel‐
ková cena díla 257.519,11 Kč bez
DPH.

- Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy
o zřízení věcného břemene – služeb‐

nost inženýrské sítě mezi městem
Bzenec a firmou Vodovody a kanaliza‐
ce Hodonín, a.s. Jedná se o stavbu
„Bzenec, ul. U Bzinku – propojení
vodovodů“ na pozemcích parc.
č. 5398/28, 5400, 5398/31, 5398/23,
4594/11, 4594/6 a 4592/5 v k.ú.
Bzenec, a to za celkovou jednorázovou
úplatu ve výši 20.000,- Kč včetně DPH.

- Zrušení letošních ročníků Bzeneckého
krojovaného vinobraní a Svatomartin‐
ských slavností, a to z důvodu epide‐
miologického šíření virového
onemocnění Covid-19.

- Přijmutí spotřebního daru – roušek od
firmy ODEX spol. s.r.o. Vracov, a to
v počtu: 75 ks šitých třívrstvých a 100
ks jednorázových třívrstvých.

- Přidělení bytu č 211 na DPS č.p. 54 na
Horním náměstí pro pí. Jarmilu
Papežovou, a to na 2 roky. Nájemné je
stanoveno podle směrnice.

• Postupuje do zastupitelstva:
- Dodatek č. 2 ke statutu sociálního fon‐
du města Bzenec.

- Znalecký posudek č. 064-26/2020
o stanovení ceny obvyklé a zjištěné po‐
zemků a porostů, který vypracoval Ing.
Petr Pokorák (Kyjov) – znalec. Jedná
se o pozemky par. č. 4649/33,4733/9,
4696/18, 4696/21, 4696/25, 4695/33,
5348/19 5300/21 vše v k.ú. Bzenec.

Z usnesení z 38. schůze
Rady města Bzenec
konané dne 21. 9. 2020
Rada města:
• Bere na vědomí:
informace starosty o:
- poděkování hejtmana JMK za pomoc
při organizaci mezinárodní soutěže vín
Concours Mondial de Bruxelles v Brně

- množství a provádění drcení a třídění
suti v našem městě fy LIKOL Dubňany

- spolupráci s Nadací Partnerství ve
věci údržby značení Moravských vinař‐
ských stezek v našem městě

Informace tajemníka MěÚ o:
- obdržení od MVČR 4.100 ks roušek
pro volby do Zastupitelstev krajů
v rámci zabezpečení činnosti pově‐
řené obce (roušky mají sloužit jako re‐
zerva v případě, že je voliči nebudou
mít ve volebních místnostech); roušky
byly v přepočtu poslány na jednotlivé
spádové obce

• Schvaluje:
- Počátek nově vysoutěžené pojistné
smlouvy na pojištění vozidel města
Bzenec a SMB s Českou podnikatel‐
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skou pojišťovnou k 01.01. 2021 s tím,
že kvartální splátky pojistného bodu
vždy k 01.01, 01.04.,01.07. a 01.10.
každý rok.

- Výši příspěvku 500,- Kč /účastník se‐
mináře s Akademií nevšedního vzdě‐
lávání, s.r.o. Radim Martynek úprava
písemného styku, který objednalo
a hradilo město Bzenec. Příspěvek
v uvedené výši je na částečné pokrytí
nákladů města a bude ho hradit městu
za své účastníky příslušná spádová
obec.

- Pořízení a instalaci 4 ks solárního
osvětlení v ul. Strážnická v rámci stav‐
by cyklostezky.

- Zpracování Urbanistických kon‐
cepčních studií lokalit (Bažantnice, ul.
Těmická, Súdniska) jako podklad pro
územní plán za cenu 62.000,- Kč.

- Uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě
o dílo mezi městem Bzenec a SBD,
spol. s.r.o. Hodonín na akci „Stavební
úpravy fasády Kulturního domu ve
Bzenci“. Dodatek řeší změnu vnitřní
prosklené stěny a změnu termínu.
Cena se mění na 1.236.300,31 Kč vč.
DPH a termín do 02.10.2020.

- Uzavření Dodatku č. 5 k pachtovní
smlouvě mezi městem Bzenec a spol.
Svornost Těmice, a.s., kterým se sni‐
žuje propachtovaná plocha o pozemek
parc. č. 4909/123 v k. ú. Bzenec
o vým. 2,0528 ha.

•Neschvaluje:
- Pořízení služby „Monitor stavebnictví“
v užívaném prog. Codexis ONLINE.

- Cenovou nabídku spolku VODA LIDÉ
KRAJINA z.s. Brno – návrh meziobo‐
rového generelu na boj se suchem za
cenu 78.500,- Kč.

• Postupuje do zastupitelstva:
- Návrh studie „Bzenec, místní komu‐
nikace a parkování v ul Zahradní“, kte‐
rou vypracoval p. Ing. Zdeněk
Tošovský (Moravský Písek), která řeší
varianty parkování osobních automo‐
bilů obyvatel domu č. p. 1105-1109,
1117-1118.

Z usnesení z 39. schůze
Rady města Bzenec
konané dne 12. 10. 2020
Rada města:
• Bere na vědomí:
informace starosty o:
- oznámení VaK Hodonín, a.s., o probí‐
hající obnově smluv na vodné a stočné
pro veřejnou potřebu (uzavřené před
01.01. 2014)

Informace místostarosty
Ing. Marka Novoměstského o:
- možnosti odkoupení 2 betonových
sloupů od spol. E.ON Distribuce, a.s.
na ul. Vracovská (u Balášovy pálenice)
za účelem přeložky sloupu VO, který
leží uprostřed chodníku

Informace tajemníka MěÚ o:
- potřebě oprav plochy náměstí – vystu‐
pují žulové kostky, doporučil vypsat vý‐
běrové řízení

• Schvaluje:
- Odložení pravidelných kontrol u pří‐
spěvkových organizací města, a to na
neurčito z důvodu nouzového stavu.

- Obnovu činnosti krizového štábu
města Bzenec (z důvodu nouzového
stavu) včetně jeho členů, kterými jsou
p. Pavel Čejka, Ing. Ivan Černý, Ing. Ma‐
rek Novoměstský, Ing. Roman Ostrézí,
p. František Malacka a PaedDr. Milan
Raška.

- Uzavření smlouvy mezi městem
Bzenec a agenturou O.S.E. Security
Consulting, s. r. o. Hodonín na zajištění
bezpečnostní služby ve Bzenci. Zajížď‐
ky budou probíhat 2x týdně, a to 1x
v pracovním týdnu a 1x o víkendu.

- Kácení dřevin na pozemcích města:
1 ks vrby rostoucí na dvoře městské
knihovny na pozemku parc. č. 2422/2
v k. ú. Bzenec (špatný stav a přerost‐
lost dřeviny).

- Dopracování projektu akce „Bzenec,
oprava schodiště ke kostelu“ projek‐
tantem p. Ing. Zdeňkem Tošovským,
Moravský Písek – betonová kostka
10 x 10 cm.

- Realizaci akce „SO Zpevnění stěny
příkopu v Barákách“ firmou DAC Těmi‐
ce za celkové náklady ve výši
138.515,11 Kč vč. DPH.

Z usnesení z 10. zasedání
Zastupitelstva města Bzenec
konané dne 24. 6. 2020
Zatupitelstvo města:
• Bere na vědomí:
- výsledek hospodaření města za rok
2019

- rozpočtová opatření č.: 3/2020,
4/2020, 5/2020 a 6/2020

- řešení nouzového stavu
- rozpracovanou studii zástavby lok.
Pod Krefty

- podpis převodu smlouvy se spol. Lidl
Česká republika v.o.s.

- aktuální stav v predikci příjmů – je
nutno počítat se snížením o cca
15-20%

Informace místostarosty
Ing. Marka Novoměstského o:
- práci na přípravě nového územního
plánu města

- Návrh převodní smlouvy vypracované
spol. Lidl Česká republika v.o.s. Praha
– podmínka z usnesení zastupitelstva
– kupující předložil (smlouva je uza‐
vřena).

- Návrh projektanta Ing. arch. Pavla Ju‐
ráska, Dubňany na rekonstrukci vstupu
MěÚ Bzenec, včetně úpravy dispozice
I. NP hlavní budovy.

• Schvaluje:
- Závěrečný účet města Bzenec za rok
2019 – souhlas s celoročním hospo‐
dařením – bez výhrad.

- Účetní závěrku včetně výsledku hos‐
podaření za účetní období roku 2019
sestavenou ke dni 31.12.2019.

- Uzavření Veřejnoprávní smlouvy mezi
městem Bzenec a městem Kyjov o po‐
skytnutí účelového příspěvku z roz‐
počtu města ke spolufinancování „mi‐
nimální sítě sociálních služeb“ na rok
2020 ve výši 80.700,- Kč.

• Projednalo:
- Petici občanů proti výstavbě bytového
domu v ul. Zahradní

• Ukládá:
Radě města:
- Připravit podklady k darovací smlouvě
na převod kanalizace v ul. Olšovská
pro VaK Hodonín a.s.

- Svolat pracovní jednání zastupitelstva
k parkovišti u zámku.
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Distanční výuka
na ZUŠ Lubomíra Ligase
Od středy 14. října se naše škola opět vrátila na zá‐
kladě rozhodnutí Vlády České republiky a Minis‐
terstva zdravotnictví ČR k výuce na dálku, k tzv.
distanční výuce. Učitelé opět vyučovali své žáky
přes internet prostřednictvím nejrůznějších aplikací
– Skype, Whatss App, Messenger, apod. Zároveň
tento nevlídný čas přímo také vybízel ke kreativní
činnosti v rámci podpory a zkvalitnění výuky. Za
všechny si dovolím jmenovat paní učitelku Lindu
Horňákovou, která pravidelně vymýšlí a vyrábí nej‐
různější pomůcky, pracovní listy a hry pro malé hu‐
debníky. Žáci i rodiče tyto materiály mohou najít
a stáhnout na Facebooku ve skupině ZUŠ inspirace
nejen učitelům. V důsledku této druhé vlny koronavi‐
rové pandemie jsme byli také nuceni zrušit na‐
plánované akce do konce roku 2020.

Vážení rodiče, milí žáci, přátelé školy, dovolte nám,
abychom Vám všem poděkovali za přízeň v roce
2020, který byl po všech stránkách zcela mimo‐
řádný. Rodičům děkujeme za jejich podporu a zej‐
ména trpělivost, žákům za jejich snahu a píli.
Přejeme Vám všem do nového roku 2021 pevné
zdraví, štěstí a lásky.

MgA. Vít Trumpeš, DiS. et DiS.



Vzpomínka
k 70. výročí úmrtí

významného rodáka ze Bzence -
kněze Bohumíra Bunži, děkana ve Vyškově
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Život v datech
Bohumír Bunža se narodil ve Bzenci dne 17. března 1877
manželům Josefovi a Marianě Bunžovým jako páté dítě ze sed‐
mi. První čtyři děti rodičům zemřely ve velmi brzkém dětském
věku. Rodina v době narození syna Bohumíra bydlela na čísle
285, v dnešní Nádražní ulici, v rodném domě paní Mariany, roze‐
né Šebestové.

Studijně nadaný Bohumír pomaturitě na Gymnaziu v Uherském
Hradišti pokračoval ve vzdělávání na teologické fakultě
v Olomouci, kněžské svěcení přijal dne 5. července 1901 z ru‐
kou arcibiskupa Theodora Kohna.

Prvním působištěmmladého kněze se stala obec Strání na mo‐
ravsko-slovenském pomezí. Po dvou měsících zdejšího kap‐
lanování nabýval zkušenosti jako prefekt (vychovatel) na
Arcibiskupském gymnaziu v Kroměříži, zhruba po dobu
jednoho roku.

První setkání s Vyškovem nastalo v roce 1902. Jako kaplan
v kostele Nanebevzetí P.Marie zde prožil celkých 10 let, až do
roku 1912. Za působení arcibiskupa Františka Saleského Baue‐
ra byl B.Bunža povolán do Olomouce na post dómského vikáře,
což vykonával až do roku 1918. V pracovní náplni dómského vi‐
káře převažovala organizační spolupráce s jednotlivými

farnostmi, které pod olomoucké arcibiskupství patřily. V červnu
roku 1918 se 31letý Bohumír Bunža vrací zpět do Vyškova,
ovšem již jako farář.

V roce 1937 za působení olomouckého arcibiskupa Leopolda
Prečana byl jmenován děkanem.

Pan děkan Bohumír Bunža setrval ve Vyškově až do své před‐
časné smrti v roce 1950. Dá se říct, že Vyškov v jeho životě sku‐
tečně mnoho znamenal, prožil zde s přestávakami celkem víc
jak 40 let...

Veřejno-prospěšná konání
Po dobu svého kněžského působení ve Vyškově se pater
B. Bunža aktivně zapojil do veřejného života. Po vzniku samo‐
statného Československa v roce 1918 byl členem prvního Ná‐
rodního výboru ve Vyškově, a to za stranu lidovou, jako
nesporně nejvýraznější osobnost mezi zdejšími lidovci. V ná‐
sledujícím volebním období v r.1925 byl zvolen prvním ná‐
městkem starosty města, další dvě období pak působil na
postu druhého náměstka starosty. Ještě v letech 1935–1936
jako zástupce starosty města Vyškova. Jak vyplývá z dobových
kronik, svým klidným a trpělivým přístupem při jednáních na za‐
stupitelstvu dopomáhal v řešení složitých otázek.

Sociální cítění P. Bunži a snaha pomoci opuštěným a nej‐
chudším lidem vedly u něj k myšlence založení Charity. Za tím‐
to účelem povolal do Vyškova řeholnice z Konregace Těšitelek
Božského Srdce Ježíšova z Rajhradu. Rovněž podporoval ve
Vyškově První českou měšťanskou a rodinnou školu – vzdě‐
lávací a vychovávací ústav sester Dominkánek.

K jeho světským zájmům patřila regionální kultura a historie -
byl členem Měšťanského muzejního spolku Vyškov. Napsal
knihy s historickou tématikou – Osudy místních řemeslníků
a habánských hrnčířů. Do knižní podoby zpracoval nový pohled
na náboženskou sektu Bratří lulečských, která v Lulči, (obec
v okrese Vyškov) působila v 16.století

Po skončení 2. světové války děkan Bohumír Bunža odešel
z politického života a svoje aktivity věnoval především obnově
válečnými událostmi dosti těžce zničeného děkanského koste‐
la Nanebevzetí P.Marie.

Duchovní činnost
Při kněžském působení ve Vyškově se B. Bunža angažoval
v církevní sféře, a to zejména jako předseda Jednoty katolické‐
ho duchovenstva československého pro olomouckou arci‐
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diecézi. Za prestižní ocenění P. Bunži lze chápat titul čestného
kanovníka kolegiální kapituly u chrámu sv. Mořice v Kroměříži,
rovněž tak arcikněze v Prostějově.

P. Bohumír Bunža byl dále členem výboru Kněžské nemocniční
pokladny v Přerově – dále jen KNP. Tato vznikla v roce 1924,
jako systém pojištění, který umožňoval starým či nemocným
kněžím získat lékařskou péči, včetně pobytu v lázeňských do‐
mech. Jednalo se tehdy o ojedinělou instituci v celoevropském
měřítku. O zdravotnické služby poskytované touto nemocniční
pokladnou (pojišťovnou) měli po dobu víc jak dvaceti let velký
zájem nejen kněží římsko-katolické církve, ale také kněží církve
řecko-katolické, včetně jejich rodin.

Bohužel, asi právě členství ve výboru KNP se stalo P. Bunžovi
osudným ...

Po změně politické situace v roce 1948 byla totiž činnost KNP
zákonem č. 99/48 Sb. ze dne 29.5.1948 o jednotném celoná‐
rodním pojištění jednoduše zakázána. Stejně jako všechny
ostatní instituce zabývající se zdravotním pojištěním – kterých
bylo v tu dobu několik stovek.

Zákonem striktně vynucená likvidace společenství KNP a jejího
hmotného majetku nutně vyvolala složitá jednání. Z pohledu
tehdejších zákonodárců však byly postupy správců pro likvida‐
ci KNP pojaty jako nezákonné a vykonstruovány jako zločinné.
V této cause bylo obžalováno celkem 10 osob.

Dne 11.10.1949 se P. Bunža zúčastnil v Kroměřiži schůze
Jednoty katolického duchovenstva. Zde došlo k jeho okamžité‐
mu zatčení s odůvodněním spojitosti právě s KNP.

Výslechy StB se konaly nejdříve v Olomouci. Následně byl
převezen do Prahy a podroben tvrdým výslechům na Pankráci.
Soudní proces se všemi obžalovanými ve věci Kněžské
nemocniční pokladny Přerov byl stanoven na 18.1.1951.

Tohoto dne se děkan Bohumír Bunža již nedožil. Zemřel dne
17.10.1950 ve vězeňské nemocnici na Pankráci. Úřední zpráva,
která přišla na Národní výbor ve Vyškově, uváděla jako údajnou
příčinu smrti rakovinumočovéhoměchýře. Z pitevních protoko‐
lů je však zřejmé, že následky úmrtí byly důsledkem hrubého
zacházení při oněch výsleších. Děkan Bohumír Bunža je po‐
hřben ve společném hrobě v Praze – Ďáblicích.

Vyškov nezapomíná
V roce 2001 při příležitosti oslav 860.výročí od první písemné
zmínky o Vyškovu byla udělena P. Bohumíru Bunžovi Cena sta‐
rosty Města Vyškova in memoriam.

V roce 2019 v prostorách bývalé římsko-katolické fary ve
Vyškově bylo otevřeno „Komunitní centrum Bohumíra Bunži“.
Budova se nachází v bezprostřední blízkosti děkanského
kostela. Zrekonstruované prostory vysvětil dne 25.března 2019
olomoucký arcibiskup Jan Graubner. Komunitní centrum Bo‐
humíra Bunži slouží všem věkovým kategoriím občanů
Vyškova a okolí jako místo pro poučení, charitativní aktivity, pro
radost i zábavu. Morální krédo a myšlenky kněze Bohumíra
Bunži jsou tak uplatňovány a žijí dál.

Symbolický hrob pana děkana Bohumíra Bunži se nalézá na
hřbitově ve Vyškově. Zde se můžeme kdykoliv poklonit památ‐
ce tohoto čestného kněze.

Zpracovala Marie Tejklová

Použitá literatura:
Karel Mlateček a kolektiv, 2016 ,Vyškov dějiny města
Sborník SOA Přerov, 2008, KNP, str. 166
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Letošní rok jsme zahájili Valnou hromadou a opět pravidelnými
zkouškami.

Stejně jako v loňském roce jsme společně s SPT Bzenčan pod
hlavičkou města pořádali Fašankovou zábavu, která se podaři‐
la a všichni byli spokojeni – tak končil příspěvek našeho kolek‐
tivu do letošního prvního Bzeneckého zpravodaje.

To jsme netušili, že tím v podstatě naše letošní činnost byla
ukončena.

Příprava začala velmi zodpovědně a pečlivě. Naše paní di‐
rigentka nám oznámila, že už od února začneme nacvičovat
Vánoční mši, abychom se ji řádně naučili, protože není jednodu‐
chá. Tak se i stalo. Během února jsme zpívali koledy společně
s lidovými písničkami. Byl domluven koncert v domě pro senio‐
ry v Hodoníně, kde žije paní Libuše Domanínská. Těšili jsme se,
že se opět setkáme.

Bohužel nastala situace, která zabránila od poloviny března
tomu, abychom se společně scházeli na společných zkouš‐
kách. Počátkem června došlo k uvolnění a my jsme se setkali
poslední červnový pátek na tradičním sborovém grilování.

Pak nastaly „umělecké prázdniny“ a my jsme se všichni těšili
na září.

S nadšením jsme se společně sešli na první zkoušce v září,
ale taky poslední. Tentokrát jsme se nejen nemohli setkávat,
ale dokonce nám zakázali i zpívat, a to je pro náš sbor ta nej‐
větší rána. Přemýšleli jsme o tom, že začneme hromadně reci‐
tovat nebo rapovat. Posledním opatřením vlády se definitivně
rozplynuly další plánované, především vánoční akce sboru.
Soustředění ve Vřesovicích, adventní koncert v Litovli, několik
vystoupení v okolních obcích s oblíbenou Hrou o narození
děťátka, náš hlavní vánoční koncert a také zpěv v bzeneckém
kostele při vánočních mších.

Smutná zpráva prošla sborem v listopadu, kdy jsme se dozvě‐
děli, že zemřel pan MUDr. Ladislav Žaroský. Byl nejenom vyni‐
kajícím lékařem, ale skvělým zpěvákem, který s naším
kolektivem odzpíval několik koncertů jako sólista. Společně
s námi oslavil 40. výročí založení sboru na Vzpomínkovém ve‐
čeru 29. 11. 2014 jako čestný host. Děkujeme Vám, pane dok‐
tore. Váš sametový tenor zůstane navždy v našich srdcích.

Vzpomínáme - fotografie z výše jmenovaného koncertu.

Šťastné vánoce
Padá sníh a voní jehličím,
srdce snům otevírá mříž,

člověk zjih, sám dobře neví čím,
možná tím, že má k jiným náhle blíž.

Jak zvon v tichu svátečním
zní v srdcích jeden hlas,

Buď zdráv, kdo chceš přátelství
a s námi měj štědrý čas.

Padá sníh a mírem dýchá zen.

Šťastné Vánoce, šťastné Vánoce, šťastné Vánoce Vám všem

Letošní vánoční koncert se neuskutečnil, proto posíláme alespoň slova písně, s níž se každoročně loučíme s našimi posluchači.

SPS JAROSLAV v roce 2020
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Přejeme všem pohodové Vánoce v kruhu rodiny, spokojenost, štěstí, lásku a především zdraví, které je v těchto dnech to nejdůleži‐
tější, co potřebujeme, optimistický vstup do nového roku a víru ve zlepšení situace.

Za vedení SPS JAROSLAV jednatelka

A protože ani členové sboru si navzájem nemohou popřát osobně, tak Vám všem přejeme hodně štěstí, spokojenosti, zdraví a už
se moc těšíme, až se zase společně setkáme a zazpíváme si. Všichni posíláme hodně energie našemu Lukášovi a myslíme na
něho.

Je nám po Vás všech moooc smutno.

A kdo byl celý rok hodný, dostal k Vánocům dárek do schránky, tak si ho užijte!!!!!

Vaše dirigentka, pokladní, jednatelka a předseda /pro ostatní členy to bylo překvapení.
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V době nouzového stavu, kdy byla školní družina uzavřena, jsme tuto dobu využili pro zajištění výtvarných potřeb, sportovních po‐
můcek a nových her. ŠD IV. byla vybavena novými stoly a židlemi. ŠD III. prošla celkovou rekonstrukcí – máme nový nábytek a ko‐
berec. Do všech prostor byly nainstalovány nové nástěnky. Chodba před ŠD I. a II. byla zmodernizovaná. Děkujeme ředitelství
školy, že nám tyto změny umožnilo.

Hřiště školní družiny bylo rozšířeno o nový kolotoč, za který moc děkujeme SRPŠ.

Vzhledem k tomu, že aktuální situace neumožňuje vstup rodičů do prostorů školy, přikládáme fotky.

Co je nového ve školní družině

V září nás v MŠ navštívil sokolník s dravými ptáky. Děti sezná‐
mil s různými druhy dravých ptáků –zhlédly, čím se živí, jak loví
potravu a ukázku jejich výcviku. Děti se zároveň dozvěděly, ja‐
kou největší rychlostí ptáci letí, kteří mají nejjemnější peří a při
letu nejdou vůbec slyšet. Za odměnu si mohly některé dravce
pohladit.

Kolektiv MŠ I

Poslední zářijovou středu na děti z KUŘÁTKOVÉ třídy čekal
projektový den s názvem HRAJEME SI NA RYBÁŘE. Celým dnem
nás doprovázel pan Michal Uhrin, vášnivý rybář, který dětem zá‐
bavnou formou přiblížil život ryb v našich vodách. Děti si ve třídě
zahrály na rybáře a na udičky chytaly rybky; pomocí obrázků po‐
znávaly nejrůznější ryby z řek i rybníků; dozvěděly se, čím se
rybky živí; zahrály si pexeso a skládaly rybičkové puzzle.

Po svačince jsme dali batoh na záda a vyrazili jsme k bzenecké‐
mu rybníku, kde jsme s dětmi a panem rybářem nejprve ob‐
divovali rybářské náčiní a stan. Nakrmili jsme rybky, zkoušeli
jsme si nahodit rybářskou udici. Největším zážitkem pro děti
však bylo to, že se nám podařilo chytit dvě krásné malé rybky -
plotice. Děti si odnesly spoustu zážitků a tento společně strá‐
vený den u rybníka si velmi užily. A my děkujeme panu rybáři za
tak příjemně strávené dopoledne u vody.

Třída Kuřátek

Hrajeme si na rybáře

Dravci v MŠ I.
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Ve třídě Hvězdiček se začátkem podzimu podařilo uskutečnit dva projektové dny. První byl zaměřen na péči o vlasy. Paní kadeřnice
dětem osvětlila, jak semají o vlasy starat, jak často je mýt a jakým způsobem. Na řadu přišla i otázka parazitů, kteří mohou potrápit
nejen dětské vlásky. Závěrem navštívily hvězdičky kadeřnictví, kde paní kadeřnice názorně ukázala mytí a stříhání vlasů.

Druhým projektem bylo haloweenské tvoření. Děti navštívila paní kuchařka, která s nimi upekla strašidýlkové muffiny. Děti se zapo‐
jily do přípravy těsta, naplňování muffinkových košíčků a do zdobení. Mezitím, kdy bylo těsto v troubě, vyráběly děti strašidelné
škrabošky, plnily pracovní listy a za pomoci p. uč. vyřezaly haloweenskou dýni.

Třída Hvězdičky

Začátek letošního školního roku se v KUŘÁTKOVÉ třídě nesl v duchu pravidelných výletů po významných místech našeho rodného
města Bzence. Pravidelně každou středu jsme na záda nahodili batoh s malou dobrůtkou a pitím a vyrazili jsme. Při těchto pro‐
cházkách jsme si ukazovali také významné budovy našeho města, jako jsou městský úřad, knihovna, základní škola, domov dů‐
chodců atd.

Na prvním výletě na nás čekala krásná zámecká zahrada, na druhém výletu jsme poznávali krásy nově vybudované kaple svatého
Floriána a Šebestiána. Při třetím výletu jsme navštívili venkovní dětské hřiště a při posledním výšlapu jsme vyrazili k bzeneckému
rybníku, kde na nás čekal i pan rybář a společně jsme se dozvěděli spoustu zajímavých věcí o životě ryb v rybnících. Dokonce se
nám podařilo chytnout i dvě malé rybky, které jsme pustili zpět do vody.

Počasí nám přálo a sluníčko se na nás smálo. A my, ze třídy Kuřátek, jsme si měsíc září krásně užili!

Třída Kuřátek

Dýňo
vé

tvoře
ní
ve

Hvěz
dičká

ch

K�žd�� s��e�� � z��� , K�řá�k� n� ���e� ��r���



Ranní hry v naší třídě – děti tvořily obrázky z kaštanů, volné tvořivé hry a kolektivní stavby. Děti také chodí cvičit do tělocvičny a baví
je to. Pomáhaly při podzimní výzdobě šatny a moc se jim to povedlo. Naše malé Ovečky přivítaly podzimní čas tvořením hříbků
a muchomůrek – že nám to jde? Barvy a štětec, to máme rádi!

Třída Oveček

Tak jako podzim hýří všemi barvami, byl pestrý i program v naší školce. Paní učitelky využily sklizně plodin a upekly s dětmi ovocné
buchty a uvařily brambory na loupačku. Jiné se chopily nožů a vyřezaly krásné dýně, které pak zdobily školkové šatny. Děti se rády
do aktivit zapojily. Některé z nich přiložily pomocnou ruku a jiné sáhly do domácích zásob a přinesly netradiční ovoce a zeleninu či
čerstvé i sušené houby.

Jelikož byl zpočátku slunečný podzim, bylo možné často spatřit děti ze školky na vycházkách (k bzeneckému zámku, na Starý
hrad, do lesa, do vinohradů či do kasáren na sběr kaštanů).

Kolektiv MŠ I.

Podzim v Ovečkové tRídEˇ ˇ

Podzim v MS I.ˇ
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UŽ VÍM, JAK POSKYTNOUT PRVNÍ POMOC
Co to je první pomoc? A co všechno to zahrnuje? Na všechny tyto otázky nám v rámci projektového odpoledne odpověděl
Bc. Michal Fraňo.

Na začátku jsme se dozvěděli, co všechno první pomoc obnáší, kdy ji můžeme potřebovat a hlavně - na koho se v takové situaci
obrátit. V praktické části si děti navzájem vyzkoušely stabilizovanou polohu a na figuríně také srdeční masáž. Zjistili jsme, jak je
důležité, umět pomoci raněnému.

Monika Gabrielová DiS., ŠD IV.

UŽ VÍM, JAK SE CVIČÍ JÓGA
V dalším projektovém odpoledni jsme se seznámili s jógou. Nejdříve jsme si řekli, co to jóga je a jaký přínos pro nás může mít.
Na praktickou ukázku jsme si pozvali pana Ing. Petra Vaculu, který je lektorem dětské jógy. A tak jsme si vyzkoušeli pozici květiny,
větru, kočky, žáby, stromu, jednorožce, střechy a spoustu dalších. Také jsme si zahráli hru, u které jsme zapojili nejenom naše svaly
ale také hlavu. Ti nejodvážnější z nás si mohli spolu s panem instruktorem vyzkoušet náročnější pozice. Všechno jsme to zakončili
společnou relaxací v pozici mrtvolky. Cvičení se nám tak líbilo, že pro některé určitě nebylo poslední. Namaste!

Mgr. Andrea Koželová
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UŽ VÍM, JAK SE CHOVAJÍ KONĚ
V letošním školním roce pokračujeme s projektovými dny s názvemUŽ VÍM, JAK…Jako první nás navštívila chovatelka koní Josefa
Sloupová. Nepřijela sama, ale přivezla s sebou dva hosty, na které jsme se všichni moc těšili – koně Bena a Lina. Kromě toho, že
jsme se dozvěděli spoustu zajímavostí o jejich chovu, nás velmi překvapilo, že paní Sloupová připravovala a učila koně pro natá‐
čení filmů na Barrandově. Koníky jsme mohli nakrmit pamlsky, které jsme si pro ně připravili, ale také jsme se na nich mohli povo‐
zit. Teď už víme, že chovat koně není vůbec jednoduché.

Začátek školního roku v Jablíčkové třídě
V září jsme se všichni sešli v mateřské
škole. Užili jsme si spoustu procházek
po okolí. Navštívili jsmemístní vinohra‐
dy, dětské hřiště v Olšovci, kapli sv. Flo‐
riána a sv. Šebestiána, a také zámecký
park. V zámeckém parku nás ihned
i vchodu přivítali pávi a děti si odnesly
pěkné zážitky a plno kaštanů.

Třída Jablíček

Podzim v naší školce
Sklízíme podzimní úrodu…
Podzim listy maluje...
Podzimní počasí…
Vyletěl si pyšný drak…

Ukázka některých vzdělávacích témat
a činností dětí na fotografiích.

Mateřská škola II Bzenec – Kolonie, Jana Žáková
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BOSOU NOHOU PŘES KAMÍNKY
Po prázdninách na nás na zahradě čekalo milé překvapení. Děti z Bzeneckého klubíku na letním táboře vymyslely a vyrobily boso‐
chodník. Nejprve dřevo opracovaly, řezaly a čistily. Potom si připravily podklad, kde musely vyrýt drny a do rámu nasypat náplň.
Samotný bosochodníček vyplnily šiškami, kamínky a klacíky. Děti z mateřské školy si chodníček užívaly celé teplé září.
Miniklubíku moc děkujeme a těšíme se na další spolupráci.

Radka Holková, Ivona Tomaštíková, MŠ III Pastelka

MŮJ PRVNÍ VÝLET
Náš první výlet ve školním roce 2020/2021 byl do Veselí nad Moravou. Pro nové děti to byl vskutku velký zážitek. Poprvé s námi
jely mikrobusem, batůžek s pitíčkem si hlídaly na každém kroku a hlavně moc se těšily. Podzimní sluníčko nás hřálo během pro‐
cházky zámeckým parkem, kde jsme si prohlédli velká zvířata ze dřeva, staré stromy a splav na řece Moravě. Na hřišti u sokolovny
děti vyzkoušely svoji obratnost na lanových průlezkách a plny dojmů se vracely do školky na oběd.

Radka Holková, Ivona Tomaštíková, MŠ III Pastelka
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Děti se už dlouho těšily na výlet za koňmi do jezdecké stáje. Od rána už vyhlížely autobus, který je tam zaveze. Nachystaly si do
velkého koše i jablíčka a mrkvičku pro koníky. Děti si vyzkoušely hřebelcování, prohlédly si stáje pro koně a společně je nakrmily.
Za odměnu mohly koně vést za uzdu a také se na něm svést. Pro mnohé to byl nezapomenutelný zážitek, seděly v sedle poprvé
a viděly svět ze hřbetu koně. Děti odjížděly šťastné do školky.

Radka Holková, Ivona Tomaštíková MŠ III. Pastelka

Do naší MŠ jsme pozvali vzácnou návštěvu, pana
Zdeňka Vilímka. Vzácný a úžasný člověk, lektor, hu‐
debník, badatel a doktorand na Univerzitě Palackého
v Olomouci. Jeho pracovní škála je velmi pestrá a bo‐
hatá. Jako lektor se věnuje výuce hry na hudební de‐
chový nástroj didgeridoo a jako muzikant hraje
sólově na kytaru, didgeridoo, basu, djembe, hraje
v kapelách Docuku, Narajama nebo Moja. Podporuje
setkávání rodičů dětí se zdravotním postižením –
např. Akropolis v Uherském Hradišti nebo Středisko
rané péče v Olomouci. Nám představil hudebně-dra‐
matické pásmo „S pohádkou kolem světa „. Děti měly
možnost poznat hudbu úplně jinak, vyzkoušely si
bubnování do rytmu společně s písněmi z nezná‐
mých zemí. Všechny děti se s radostí zapojily
a s panem Vilímkem si dopoledne vesele užily.

Radka Holková, Ivona Tomaštíková MŠ III Pastelka

MUZIKOTERAPIE – BUBNOVÁNÍ V MŠ III
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První krok k myslivosti
Střední škola gastronomie, hotelnictví a lesnictví Bzenec, p.o.

Jelikož naše škola nabízí vzdělání ve třech lesnických oborech, je nemyslitelné, aby součástí výuky nebyla i Myslivost. Vzdě‐
lávání probíhá jak povinnou formou pro obory Lesní mechanizátor, Mechanizace zemědělství a lesního hospodářství a Eko‐
logie a životní prostředí, tak formou nepovinnou pro obor Rybář. Škola žákům zajišťuje teoretickou výuku, provádí s žáky
praktické střelby na školní brokové a malorážkové výukové střelnici, navštěvuje odborné myslivecké exkurze a provádí
samotné zkoušky z myslivosti. Odborná myslivecká praxe probíhá v místních mysliveckých spolcích.

Vedení školy prostřednictvím adepta oslovuje myslivecké spolky či sdružení a žádá o pomoc se zabezpečením myslivecké
praxe formou smluvního vztahu.

Po úspěšně složených zkouškách je podle mysliveckých tradic uspořádáno pasování myslivců, které již každoročně probíhá
v zámeckém parku v Buchlovicích za účasti člena Řádu Sv. Huberta, pozvaných hostů a široké veřejnosti.

Žáci učebních oborů po absolvování mysliveckých zkoušek mohou žádat vydání prvního loveckého lístku a stát se členy
mysliveckých spolků, kde mohou provozovat myslivost jako krásné a náročné hobby. U maturitních oborů je situace ob‐
dobná s velkým bonusem, kdy si po maturitní zkoušce žáci mohou požádat o vydání dokladu mysliveckého hospodáře
a provozovat tak myslivost nejen jako svého koníčka, ale i profesionálně.

Jitka Dubravcová, garant mysliveckých zkoušek
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Žáci všech ročníků studijního oboru
Ekologie a životní prostředí se účastnili
23.09. 2020 „Projektového dne mimo
školu“ v rámci Šablony: 2.III/22. Pro
plnění studijních úkolů byla vybrána
lokalita hradu Lukov a ZOO Lešná ve
Zlíně. V každé třídě vznikly pracovní
týmy, které plnily studijní úkoly. Ty byly
podle náročnosti různé pro žáky
prvních druhých, třetích a čtvrtých
ročníků.

Hrad Lukov žáky nezajímal z histo‐
rického hlediska, ale museli se sou‐

středit na faunu a flóru v okolí hradu.
Zaznamenat výsledky pozorování
aměření v písemné i obrazové podobě.
Žáci třídy EU1A pozorovali a poznávali
květenu, pořizovali zápis a fotodoku‐
mentaci v okolí hradu, žáci třídy EU4A
již prováděli náročnější úkol – fyto‐
cenologické snímkování vybraného
vhodného stanoviště v okolí hradu.

Ve zlínské ZOO nebyli naši žáci jen
pouhými návštěvníky, ale stali se z nich
pozorovatelé na vybraném úseku v are‐
álu ZOO, rovněž v pracovních týmech

jednotlivých ročníků plnili úkoly různé
náročnosti, např. pozorování a syste‐
matické roztřídění zvířeny se zápisem
a fotodokumentací v ZOO; určení mor‐
fologie, bionomie a ekologie vybraných
druhů ryb, obojživelníků a plazů.

Každá třída pak prezentovala své vý‐
sledky na přenosných nástěnkách
nejen, aby se navzájem pochlubili, jak
vyřešili zadané úkoly, ale také, aby se
i žáci z jiných oborů seznámili s jejich
výsledky a s průběhem projektového
dne.

A ještě vybrané komentáře…

Byl jsem velmi spokojen, jak s dopravou až namísto v obou případech, tzn. Do Lukova i do Lešné, i s tím, jak byl časově ten plán
dodržen, vyjeli jsme včas, vrátili jsme se včas, aby žáci mohli jít na hromadnou dopravu a dostat se včas domů. V ZOO Lešná
měli dokonce možnost, a využili ji bohatě, koupit si teplou stravu, což kvitovali s povděkem. (MH)

Byl jsemmoc překvapený, jak žáci opravdu se zájmem, aktivně a zodpovědně úkoly plnili. Ani jsem to tak nečekal. Nebylo třeba
je do práce honit, dostali pomůcky fytologického snímkování, vybrali si dobře a zodpovědně příslušní místo/lokalitu, kterou
jsem jenom obešel a mohl jsem kvitovat s povděkem, že byla vybrána dobře, zodpovědně. (SB)

V našem týmu jsme byli tři lidi a všichni jsme se tam zapojovali do tohoto plnění úkolů. V Lukově jsmeměli méně času na plnění
úkolů, ale stihli jsme to všechno. A v Lešné jsme měli dostatek času na projití celé zoologické zahrady a všechno jsme stihli.
(JŠ)

Nedá se říci, že by se něco nelíbilo, celá akce se mi velmi líbila. Možná jenom takový postřeh, kdybychom dostali zadané úkoly
ne až na místě, ale den/dva dopředu, tak bychom mohli s sebou vzít botanický klíč, abychom některé rostliny mohli určit hned
na místě a nemuseli je vyzvedávat. Nemohli jsme použít mobil pro určení rostlin, protože tam byl špatný signál. (TK).

Roman Cibulka, garant projektového dne

Projektový den na odloučeném pracovišti Přívoz
Střední školy gastronomie, hotelnictví a lesnictví Bzenec, o.p.
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Ve dnech 14. a 15. ledna 2020 se konal již 18. ročník soutěže
cukrářských dovedností Moravský pohár 2020 ve Střední
škole Brno Charbulova.

Soutěž je určena pro mladé budoucí cukráře. Patří mezi
nejnáročnější soutěže v České republice. Výkony soutěžících
se mnohdy vyrovnají profesionálům. Soutěžící pracují v týmu
ve dvou. V časovém limitu 7 hodin musí zhotovit slavnostní
dort, tři druhy dezertů a dekorační výrobek.

Na regulérnost soutěže dohlíží odborná komise. Její úkol je
nelehký neboť hodnotí nejen vzhled celé kompozice, ale
hlavně chuť. Důležitým kritériem je také vlastní práce soutěží‐
cích, dodržování technologických postupů a hygieny.

V letošním ročníku spolu soutěžilo devět škol a konkurence
byla velká.

Naši školu reprezentovali ostřílení soutěžící oboru Cukrář.
Tým složený z Kateřiny Ondříškové a Víta Holého se již zú‐
častnil minulého ročníku.

Katka se zaměřila na dezerty a práci s čokoládou. Vítek vy‐
tvářel dort a věnoval se práci s karamelem. Pod vedením své
učitelky odborného výcviku Bc. Blanky Vavříkové vytvořili
nádhernou a technicky náročnou kompozici v moderním du‐
chu.

V kategorii slavnostní dort se umístili na 2. místě. Nezvyklá
chuť a kombinace máku, hrušek a lehké smetanové náplně
byla vysoce hodnocena odbornou komisí.

Dezerty dovedli do dokonalosti a získali v této kategorii
1. místo. Nebáli se nezvyklých chutí, kdy použili maracuju,
pistácii a slaný karamel.

V celkovém hodnocení se stali absolutními vítězi a obhájili
tím vítězství loňského roku.

Kromě toho, že si Vítek a Katka přivezli domů poháry, medai‐
le a krásné ceny, navázali přátelství a dokázali se podpořit
v nelehkých situacích při průběhu soutěže. Získali spoustu
zkušeností do svého profesního života.

Moravský pohár 2020



Regionální kolo VPEF
Lesy města Brna, areál U mravence Lesíka – Brno – Řečkovice

Z důvodu opatření, souvisejících s Covidem 19, se letošní regionální kolo mezinárodní soutěže o lesnických znalostech
a dovednostech YPEF (Young People in European Forests) konalo 21.09.2020 v pozměněné podobě. Této soutěže se každo‐
ročně účastní soutěžní družstvo z naší školy a umisťuje se vždy na stupních vítězů. Nejinak tomu bylo i letos. Celá soutěž pro‐
bíhala ve venkovním areálu – vzdělávacího centra Lesů města Brna.

Za účasti 8 družstev, ve dvou věkových kategoriích, obsadilo družstvo naší školy, ve složení Michal Dvořák, Tomáš Koráb
a Karel Pelikán (všichni EU4A) ve své kategorii pěkné 2. místo.

Gratulujeme!
Stanislav Bimka, školní koordinátor YPEF
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Ohlédnutí za kulturou
Kulturní život letošního roku byl více než chudý. Během prázdnin se uskutečnilo několik akcí. Proběhla Bzenecká pouť.

Poslední prázdninovou neděli se podařilo uskutečnit Dětský den s Megaslizounem. Velký dík patří všem, kteří se podíleli na or‐
ganizaci odpoledne. Bzenecký klubík připravil pro děti zábavná stanoviště – dílničky, lukostřelbu a největší tahák – stolky
s Megaslizounem. Loutkové divadlo Kašpárek sehrálo poutavou pohádku Perníková chaloupka. Děti seděly s vykulenýma očima a
otevřenou pusou a pozorovaly své oblíbené postavičky. Zaměstnanci Policie ČR děti zaujali ukázkou policejního auta a rovněž
členové Bzeneckého sboru dobrovolných hasičů prohlídkou jejich auta. Obrovský úspěch mělo na závěr celé akce stříkání pěny.
Výskání dětí bylo slyšet hodně daleko. Po celou dobu akce byly pro děti připraveny atrakce CHABI production s.r.o. – skákací hra‐
dy, malování na obličej a tetování. Celou akcí provázel a děti bavil písničkami DJ Siemens. Děti pod jeho vedením skotačily na
tanečním parketu, hrály hry a samozřejmě dostávaly odměny. Výborné občerstvení pro návštěvníky i účastníky zabezpečoval bufet
TJ SLOVAN Bzenec. Akce se zúčastnily se svými rodiči děti ze Bzence a blízkého okolí. Všichni se bavili a byli veselí. Věříme, že
akci pro děti budeme pořádat i v dalších letech.

Z důvodů epidemiologického šíření virového onemocnění Covid-19 muselo být zrušeno Bzenecké krojované vinobraní a Bzenecké
svatomartinské slavnosti. Otevřené sklepy při svíčkách podle situace je možné uskutečnit na začátku příštího roku.

Děkujeme Bzeneckým vinařům, kteří uspořádali akci Putování za burčákem a vínem jako náhradu za Bzenecké krojované vino‐
braní. Alespoň na dva dny Bzenec ožil folklorem, hudbou.

Nastalo období, které postihlo především všechny spolky města, které zpívají – zákaz zpěvu znamenal konec zkoušek, vystoupení
a příprav na vánoční koncerty.

Zrušily nebo přeložily se všechny plánované kulturní akce.

A právě v době, kdy se nic nekoná nebo lépe řečeno – nesmí konat, jsme alespoň postoupili s opravami kulturního domu. Možná
jste si všimli, že máme nový vchod a uvnitř došlo k výměně povrchu podlah na schodech ve velkém sále a na schodech balkonu.
Budeme se snažit pokračovat v dalších opravách.
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Velký kus práce se také udělal na interiéru kaple sv. Floriána a sv. Šebestiána.
Obrovský dík patří Ing. Janě Černochové /Suchánkové/, která navrhla židle a stůl. Židle pak byly na zakázku vyrobeny ve firmě BU‐
KOVEC, s r.o. ve Strážnici. Nádherný stůl je dílem truhláře pana Jaroslava Horňáka a kováře pana Jiřího Skřivánka – oba z Veselí
nad Moravou. Novým vybavením získala naše kaple slavnostní ráz a důstojnou moderní podobu odpovídající jejímu využití.

Situace v současné době kultuře nepřeje, ale věřme, že vše se v dobré obrátí a opět se budeme setkávat a bavit.

Popřejme si vzájemně příjemné a klidné prožití vánočních svátků v kruhu rodiny, a především pevné zdraví v současné době stejně
tak i do nového roku 2021 a k tomu štěstí, spokojenost a optimismus.

Vedoucí DK Jitka Jablonická
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VÁNOCE V KOSTELE SV. JANA KŘTITELE
Čtvrtek 24. 12. 2020 Štědrý den

10:00 h – 16:00 h
BETLÉMSKÉ SVĚTLO - bude pro všechny svítit v kostele.

K jeho přenosu domů do rodin můžete použít svíčky, které zde budou k zakoupení.

16:00 h
„PŮLNOČNÍ MŠE SV. PRO DĚTI“ – za děti a rodiny z Bzence

21:30 h
ZPÍVÁNÍ KOLED PŘED KOSTELEM SV. JANA KŘTITELE

Nevíme, zda současná situace dovolí sejít se v kostele na tradiční „půlnoční“ mši sv.
Jistě budeme moct sejít se před kostelem, abychom společně zazpívali známé koledy.

22:00 h
„PŮLNOČNÍ MŠE SV.“ - za město Bzenec, za živé a zemřelé občany i

Pátek 25. 12. 2020 – Narození Páně
9:30 h

MŠE SV. i

Sobota 26. 12. 2020 - sv. Štěpán
9:30 h

MŠE SV. i

Neděle 27. 12. 2020 – Svatá rodina, sv. Jan Evangelista
9:30 h

MŠE SV. – s žehnáním vína i

Čtvrtek 31. 12. 2020 – sv. Silvestr
16:00 h

MŠE SV. V KAPLI SV. FLORIÁNA A ŠEBESTIÁNA – za město Bzenec, za živé a zemřelé občany i

Pátek 1. 1. 2021 – Nový rok, Matka Boží, Panna Maria
9:30 h

MŠE SV. i

Neděle 3. 1. 2021 - 2. neděle po Narození Páně
9:30 h

MŠE. SV. i

Středa 6. 1. - Tři králové, Zjevení Páně
18:00 h

MŠE SV. – se svěcením vody, křídy, kadidla, zlata

NÁVŠTĚVA BETLÉMA V KOSTELE SV. JANA KŘTITELE V BZENCI
Každý den od 10:30 h do 17:00 h

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA
Termín a forma sbírky budou upřesněny později

Římskokatolická farnost v Bzenci
www.farnost-bzenec.cz

i dovolí-li to aktuální epidemická situace



25

V roce 2020 se Česká republika stala pořadatelem meziná‐
rodní soutěže vín – CONCOURS MONDIAL DE BRUXELLES.
Věhlasná vinařská soutěž se pořádá již od roku 1995 a od roku
2006 se koná v různých zemích světa. Přípravy na organizaci
velkolepé soutěže vypukly poté, co ve švýcarském Agile v roce
2019 převzal jihomoravský kraj pořadatelský pohár. Květnový
termín soutěže, který byl původně plánován, byl zastaven a zru‐

šen šířící se pandemiíCOVID-19. Nový termín byl stanoven na
2.-6. 9. 2020. Hlavní program soutěže – hodnocení vín – byl do‐
plněn o prezentaci českého a moravského vinařství a vi‐
nohradnictví. 240 porotců z 32 zemí se dozvědělo o množství
odrůd u nás pěstovaných a také vyšlechtěných, o svěžesti
a aromatice našich vín, o vinařských cyklostezkách a o dalších
specifikách našeho vinařství.

Jak se Bzenec zapsal na mapu světa
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Ve čtvrtek 3.9. byli porotci rozděleni do 4 skupin a všechny
informace, které nasáli během prezentace, šli poznat do terénu,
vydali se do jednotlivých vinařských podoblastí. Slováckou vi‐
nařskou podoblast, její krásy a osobitost prezentovaly město
Bzenec a obec Archebov. Ve čtvrtek ráno skupina 25 porotců
z různých koutů světa vystoupala na kopec Starý hrad. Zde je
čekal nejen nádherný, ranním sluncem zalitý výhled do okolí na
vinice a na město, ale také přípitek v podobě tradičního sektu
i prezentace a ochutnávka vín Zámeckého vinařství Bzenec
s.r.o., kterou tvořila vína typických odrůd pro tento region. Ná‐
vštěvníci si mohli prohlédnout zrekonstruovanou trať Pod Sta‐
rým hradem, nově otevřený Vinný bar Široko Daleko a výstavu

fotografií, kterou pro ně vinařství nachystalo v kapli. Zde mohli
vidět historii tohoto místa, ale také vývoj Zámeckého vinařství
od počátku po moderní společnost.

Po tomto jistě velmi příjemném zážitku se porotci přesunuli
do sklepení vinařství VinumMoravicum, a.s., kde rovněž dostali
k degustaci vína, která se urodila u nás, na úrodném Slovácku.

Při odchodu byli porotci nadšeni jak z vín, která ve Bzenci
ochutnali, tak z prostředí a atmosféry, kterou jim Bzenec nabídl.
Tak se tedy Bzenec dostal na mapu dějiště světových vinař‐
ských soutěží a doufejme, že i do srdcí oněch porotců a budou
na Bzenec rádi vzpomínat.
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA
Blahopřejeme všem,

kteří nyní oslavují svá významná životní jubilea :

80 let
Marie Janoušková
Kristina Odstrčilová

85 let
Mária Mikesková

91 let
Marie Kučerová
Marie Repíková

94 let
Jaroslav Polášek

Loučíme se s občany, kteří opustili naše řady:

Jiří Janoušek
Danuše Klempířová
Sylva Nejedlíková
Soňa Ovesná
Petr Pešek

Olga Pospíšilová
Jana Vytrhlíková
Karel Zálešák

Uzavřené sňatky:

Jan Kramář, Dambořice a Lucie Goliášová, Brno

Umberto Pacelli, Itálie a Danka Kazíková, Bzenec

Vladimír Hodáň, Slovensko
a Tereza Janíková, Bzenec

Jaroslav Soviš, Bzenec
a Jiřina Vaďurová, Těmice

Vždy na podzim každého roku pořádají členky Sboru pro
občanské záležitosti posezení se staršími občany.
Většina se na tuto akci těší, že se setkají, společně
posedí, povyprávějí si. Akce se účastní pravidelně
i zástupci vedení města v čele s panem starostou, který
má připravené aktuální informace o našem městě.
Všichni rádi odpovídají na případní dotazy. Vždy je
připraven kulturní program a případné občerstvení.
Současná situace, která nás všechny trápí, nám zabránila
v uspořádání této akce.
Dovolte mně, abych všem našim seniorům popřála
jménem členek Sboru pro občanské záležitosti a vedení
města do dalších dnů štěstí, spokojenost a především
pevné zdraví, které je to nejcennější, co máme.
Věřím, že se situace brzy zlepší a v příštím roce se opět ve
zdraví společně setkáme.

Předsedkyně Sboru pro občanské záležitosti
RNDr. Jitka Jablonická

podekování
Blíží se konec roku 2020, o jehož průběhuměli obyvatelé
celé naší planety docela jiné představy. Dosud neznámý
virus změnil běh života každého z nás a obavy o zdraví
odsunuly na vedlejší kolej vzpomínky na různá, byť dů‐
ležitá, výročí. K těm bezesporu patří i 75 let od ukončení
2. světové války a s tím související i osvobození naší
vlasti.
Asi málokdo ví, že se tehdejších těžkých bojů na praž‐
ských barikádách se zbraní v ruce zúčastnil i BEDŘICH
JURNIKL, rodák ze Bzence. Narodil se v roce 1912 v Ba‐
rácích, měl 5 sourozenců a jeho sestra Marie byla babič‐
kou Ing. Marka Novoměstského, současného místosta‐
rosty bzeneckého MěÚ.
Po svatbě s Jarmilou Pařízkovou z Tyršovy ulice ho
osud pracovně zavál přes Brno do Prahy a do svého mi‐
lovaného Bzence se vrátil až v roce 1987 – tentokrát
navždy…
Byl to můj tatínek a o pohnutých květnových událostech
roku 1945 mně často vyprávěl. Vzpomínal, jak se
v časných ranních hodinách 9. května na předměstí
Prahy Hanspaulce, kde stála jedna z barikád, objevil
tank, ze kterého začali vyskakovat vojáci v ušankách,
podle kterých barikádníci poznali, že se nejedná o Něm‐
ce ani Američany, ale že jsou to Rusové. Vyprávěl také
o tom, jak na ten první tank ještě s kamarádem nasedli
a vedli celou kolonu přes Prašný most směrem do cent‐
ra. Na křižovatce Špejchar před Letnou nasměrovali po‐
sádku na silnici ke Klárovu, která je dnes známá
z mnoha filmových dokumentů.
Kdyby na tom Špejchaře oba spolubojovníci tank ne‐
opustili, byla by dnes jejich jména na pamětní desce,
umístěné naproti stanice metra Malostranská, která při‐
pomíná tragický konec právě tohoto tanku a jeho po‐
sádky…
Tatínek se nikdy nepovažoval za hrdinu a o svém podílu
na květnové revoluci s nikým, kromě nejbližších, nemlu‐
vil, i když byl ministrem vnitra vyznamenán pamětní me‐
dailí druhého národního odboje a angažoval se ve ve‐
dení Svazu protifašistických bojovníků. Když jsem ale
objevila fotografii – údajně pořízenou 10. května 1945,
řekla jsem si, že by neměla nikde zapadnout a rozhodla
jsem se ji uveřejnit. Helmu, kterou má tatínek na foto‐
grafii, ještě mám a společně s vyznamenáním a dalšími
doklady o jeho podílu na našem osvobození ji věnuji na‐
šemu městskému muzeu. Jsem přesvědčena, že si to
tatínek zaslouží!

Eva Nevřivá – roz. Jurniklová
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Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden

1 2 3 53. 1 2 3 4 5 6 7 5. 1 2 3 4 5 6 7 9.

4 5 6 7 8 9 10 1. 8 9 10 11 12 13 14 6. 8 9 10 11 12 13 14 10.

11 12 13 14 15 16 17 2. 15 16 17 18 19 20 21 7. 15 16 17 18 19 20 21 11.

18 19 20 21 22 23 24 3. 22 23 24 25 26 27 28 8. 22 23 24 25 26 27 28 12.

25 26 27 28 29 30 31 4. 29 30 31 13.

Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden

1 2 3 4 13. 1 2 17. 1 2 3 4 5 6 22.

5 6 7 8 9 10 11 14. 3 4 5 6 7 8 9 18. 7 8 9 10 11 12 13 23.

12 13 14 15 16 17 18 15. 10 11 12 13 14 15 16 19. 14 15 16 17 18 19 20 24.

19 20 21 22 23 24 25 16. 17 18 19 20 21 22 23 20. 21 22 23 24 25 26 27 25.

26 27 28 29 30 17. 24 25 26 27 28 29 30 21. 28 29 30 26.

31 22.

Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden

1 2 3 4 26. 1 30. 1 2 3 4 5 35.

5 6 7 8 9 10 11 27. 2 3 4 5 6 7 8 31. 6 7 8 9 10 11 12 36.

12 13 14 15 16 17 18 28. 9 10 11 12 13 14 15 32. 13 14 15 16 17 18 19 37.

19 20 21 22 23 24 25 29. 16 17 18 19 20 21 22 33. 20 21 22 23 24 25 26 38.

26 27 28 29 30 31 30. 23 24 25 26 27 28 29 34. 27 28 29 30 39.

30 31 35.

Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden Po Út St Čt Pá So Ne týden

1 2 3 39. 1 2 3 4 5 6 7 44. 1 2 3 4 5 48.

4 5 6 7 8 9 10 40. 8 9 10 11 12 13 14 45. 6 7 8 9 10 11 12 49.

11 12 13 14 15 16 17 41. 15 16 17 18 19 20 21 46. 13 14 15 16 17 18 19 50.

18 19 20 21 22 23 24 42. 22 23 24 25 26 27 28 47. 20 21 22 23 24 25 26 51.

25 26 27 28 29 30 31 43. 29 30 48. 27 28 29 30 31 52.

Svoz komunálního odpadu - každý lichý týden. náměs� Svobody 73, tel. 518 306 411
Svoz bio odpadu - každý sudý týden. Po, St 7-11:30/12-17 Út, Pá 7-11:30/12-14:30

úterý, středa, čtvrtek 7:30 - 12:00 a 12:30 - 16:30 elek. energie 800 22 55 77
pátek 7:30 - 12:00 a 12:30 - 17:30 plyn
sobota 7:30 - 12:30 vodovod, kanalizace 800 80 08 25

kabelová televize 848 80 08 58
tel. 776 678 202 sbernydvur@sluzbybzenec.cz veřejné osvětlení 800 10 11 09

SVOZ ODPADU

SOS tel. kontakty - poruchy, havárie:

1239

Městský úřad Bzenec
2 0 2 1

SBĚRNÝ DVŮR

Č E R V E N E C S R P E N Z Á Ř Í

Ř Í J E N L I S T O P A D P R O S I N E C

L E D E N Ú N O R B Ř E Z E N

D U B E N K V Ě T E N Č E R V E N



Anketa „Dny dobrých skutků“
Organizace KROK Kyjov, z.ú., v roce 2020 uspořádala již 3. ročník ankety „Dny dobrých skutků“. Její vyhlášení však neproběhlo
tradičně v měsíci březnu, ale z důvodu jarních vládních protiepidemiologických opatření až v měsíci září. V prostorách radnice
byl dne 24.09.2020 vyhlášen vítěz kategorie „Dobrovolník roku“ a „Mimořádný čin“. Patnáct dobrovolníků a dobrovolnic z růz‐
ných organizací se sešlo v aule Městského úřadu Kyjov, kde jim všem poděkoval místostarosta města Kyjov pan Daniel Čme‐
lík. Ocenil jejich nezištnou činnost bez ohledu na jejich čas, dále pak jejich práci s mládeží, při které vedou k čestnosti, pokoře
a také ochraně přírody.

Mezi těmito oceněnými dobrovolníky byly i členové naší tělocvičné jednoty Sokol Bzenec, manželé Jarmila a Ondřej Miškarovi.
Jejich nasazení v činnosti pro děti a naši jednotu je úžasné a hlavně svým příkladem získávají další. Činnosti se věnují ve svém
volném čase a zadarmo, což je v dnešní době velmi vzácné. Takových lidí je třeba si vážit. Proto já nejen za sebe, ale i za celou
naši jednotu, jako její starosta, jim ze srdce gratuluji a děkuji za jejich odvedenou práci a přeji jim hodně elánu do dalších let.

Mgr. Josef Ženata, starosta T.J. Sokol Bzenec

Tichá
Tisíce andělů…

… do vlasů…

…když dýchne

sníh..

a

vzpomínky bez adresy

zatoulané…

… krčí se někde

bez ozvěny

tiše…

zbývá jen lehce

lehouce

do dlaní

jiným

položit ruce…

…nadějí

sepnuté…

tisíce andělů

zhoupnou se

do dlaní

a tišeji než tiše

láska

se narodí…

Bzenčanům V:R:

CHVILKA KORONAPOEZIE SE BZENČANEM

Bzenčané sú veselí
aj přes virové období.

Prý nás to má online bavit,
nedostihne nás tak covid.

I když doma musíme být,
skvělou náladu můžeme mít.

Doma zkoušíme nové kroky,
snad to nebude trvat roky.

Nalijeme si vína kapičku
a za chvíli přidáme i písničku.

Tanec v obýváku je pro nás však málo,
být na parketu by za to stálo.

Naše poslední vystoupení
bylo přece to- Vinobraní.

Letos to bylo jiné, víme,
napřesrok si to vynahradíme.

Oprášíme kroje, boty
a zazpíváme nové noty.

Vystoupení nemáme,
snad se brzy shledáme.

Váš SPT Bzenčan

Z pera našich čtenářů…
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DDM Veselí nad Moravou
pobočka Bzenec

KROUŽKY 2020 / 2021

o Krea�vní kroužek PO 14:30 – 16:00 od 9 let

o Míčové hry PO 15:30 – 16:30 od 8 let

o Zvídálek PO 16:00 – 17:00 od 4 let

o Cukrářský kroužek PO 16:00 – 17:30 od 7 let

o Vaření ST 13:00 – 14:30 od 7 let

o Moderní tance ST 13:15 – 14:15 od 7 do 13 let

o Hra na kytaru ST 14:30 – 15:30 od 8 let

o Tancohrátky ST 16:00 – 17:00 od 4 do 6 let

o Vaření ČT 13:00 – 14:30 od 7 let

o Kruhový trénink PO a ČT 17:45 – 18:45 ženy a dě� od 13 let

o Školička PO a ST 9:00 – 11:00 maminky s dětmi do 4 let

Přihlašování do kroužků stále trvá
Tel.: 739 205 338/777 118 166

Email: bzenec.ddmveseli@seznam.cz
Kontaktní osoba: Blanka Vaníčková
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Co se děje ve Bzenci na domečku?
Vážení čtenáři,

zdravím Vás z našeho domečku. V současné době sice není možné, abychom Vás i děti pozvali na domeček, abyste si mohli vy‐
zkoušet něco z cukrařiny, vyrobit drobnou dekoraci ve výtvarné dílně nebo ochutnat studenou a teplou kuchyni malých kuchařů.
Tyhle zábavné aktivity a k tomu ještě pohybové hry
byly připraveny na Den otevřených dveří. Dokonce
dvakrát. Poprvé už v minulém školním roce a po‐
druhé začátkem stávajícího školního roku. Lektorky
a vedoucí našich kroužků spolu s dětmi, které tyto
kroužky navštěvovaly, připravovali ukázky své práce.
Plány nám ovšem překazil Covid-19. Všichni jsme
také připraveni na zahájení kroužků, ale i na to musí‐
me ještě nějaký čas počkat. Aktuální informace o za‐
hájení činnosti a aktivitách DDM naleznete na
www.ddmveseli.cz

Ptáte se, co se děje ve Bzenci na domečku? No, po‐
pravdě je nám smutno po dětech, tak pro ně a vlastně
i pro Vás rodiče chystáme příspěvky a videa. Jsou to
inspirativní recepty a typy na činnosti pro celou rodi‐
nu. Tyto zábavné náměty se mnou připravují Milo‐
slava Uherková (vedoucí cukrářského kroužku),
Lenka Těšínská (lektorka kruhového tréninku), Mag‐
da Řičicová (vedoucí kreativního kroužku) a Ema
Polášková (lektorka hry na kytaru a tanečních krouž‐
ků). Všechno, co pro Vás nafotíme a natočíme, může‐
te sledovat na našem facebooku a youtube.

Dále připravujeme doučovací kroužky matematiky
a českého jazyka. Kompletní nabídku kroužků najde‐
te na webových stránkách DDM a facebooku.
Přihlašovat se můžete v průběhu celého školního
roku on-line, prostřednictvím emailu:
bzenec.ddmveseli@seznam.cz
nebo na tel.: 739 205 338.

Posíláme pozdrav s přáním pevného zdraví a těšíme
se na setkání naživo.
Za tým pobočky DDM Blanka Vaníčková


